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کوتاهازشهرستانها

معاون استاندار سیستان و بلوچستان و فرماندار 
شهرستان ویژه زابل گفت: هیچ اعتبار ویژه ای تا کنون 
برای کنترل بیماری هاری و مبارزه با سگ های ولگرد در 
منطقه سیستان اختصاص پیدا نکرده و نیازمند تعیین 

ردیف بودجه ملی در این رابطه هستیم.
هوشنگ ناظری در نشست بررسی مشکلات بیماری هاری 
که در فرمانداری زابل برگزار شد اظهار داشت: همان گونه که 
برای کنترل و کاهش بیماری تب کریمه کنگو، فلج اطفال و 
مالاریا طرح هایی به صورت ملی دیده شده است برای کنترل 
بیماری هاری در منطقه سیســتان نیز نیازمند به یک ردیف 

بودجه خاص هستیم.
وی افزود: سازمان شــهرداری ها و دهیاری ها باید برای 
کنترل جمعیت ســگ های ولگرد در منطقه سیستان ورود 
جدی داشته باشند و اعتبارات این بخش را تامین کنند چرا 
که شهرداری ها و دهیاری های این منطقه از لحاظ مالی توان 

آن را ندارند.
فرماندار شهرستان ویژه زابل گفت: 75 درصد از سگ های 
ولگرد با افزایش توان و حمایت از دستگاههای دست اندرکار 

باید تا قبل از آغاز سال تحصیلی جدید از بین بروند.
ناظری اظهار داشــت: منطقه سیســتان افزون بر 300 
کیلومتر با افغانستان هم مرز است که این کشور با شاخص های 
بهداشــت جهانی فاصله زیادی دارد و ایــن امر زمینه ورود 

بسیاری از بیماری ها را به داخل کشور فراهم کرده است.
وی گسترش مرزهای بهداشتی در زمینه کنترل بیماری 
هاری از طرف وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی را 
خواستار شد و تاکید کرد: مباحث آموزشی برای پیشگیری از 
بیماری هاری باید به آن سوی مرزها سوق داده شود تا شاهد 

کاهش این بیماری در منطقه باشیم.
منطقه سیســتان با پنج شهرستان زابل، زهک، هامون، 
هیرمند و نیمروز در شــمال سیستان و بلوچستان واقع شده 

است.
رئیس  شورای اسلامی شهر زابل نیز در این نشست گفت: 
یک میلیارد و 700 میلیون ریال اعتبار از ابتدای امســال تا 
کنون برای اتلاف بیش از چهار هزار و 200 ســگ ولگرد در 

منطقه سیستان اختصاص یافته است.
مهدی ســرگلزایی افزود: نزدیکی روستاها به شهر زابل 

سبب هجوم سگ های ولگرد به داخل شهر شده است.

اهواز- خبرنگار کیهان:
کنونی  اشتغال  گفت: ســطح  استاندار خوزستان 
خوزستان زیبنده و مناسب این استان نیست. گویا شوک 
لازم به برخی دستگاه ها وارد نشده و درد جوانان جامعه 

را احساس نمی کنند.
»غلامرضا شریعتی« با اعلام نارضایتی از وضعیت اشتغال 
استان اظهار کرد: جدی ترین و مهم ترین دغدغه ای که کشور با 
آن دست به گریبان است مسئله اشتغال است. اما در خوزستان 
به نظر می رسد مســئولان برخی دستگاه ها این موضوع را به 

خوبی احساس نمی کنند.
وی خواستار شرکت همه مسئولان و مدیران اجرایی استان 
به صورت متناوب و منظم در جلســات کارگروه اشتغال شد و 
افزود: غیبت مدیران مربوطه در کارگروه اشتغال از اول مهرماه 
پذیرفتنی نیست. کار باید به سمتی برود که میزان اشتغال در 

استان رو به افزایش بگذارد.
شریعتی با بیان اینکه برنامه ای را به صورت منطقه ای آغاز 
کرده ایم و فرمانداران نیز صورتجلسه لازم را دریافت می کنند، 
تأکید کرد: باید در کارگروهی گزارش کار صندوق ها و بانک ها 
در زمینه پرداخت تسهیلات و نتیجه و تأثیر آن در اشتغالزایی 

بررسی شود.
معاون امور اقتصادی اســتانداری خوزســتان نیز در این 
رابطه گفت: به نظر می رسد برخی دستگاه ها وضعیت اشتغال 
اســتان را به طور واقعی و مفهومی درک نکرده اند و از فضای 

حقیقی دور هستند.
ســیدعلی بحرینی مقدم تصریح کرد: با توجه به تأکیدات 
صورت گرفته در جلسات شورای اشتغال این کم توجهی ها قابل 
اغماض و بخشــش نیست زیرا کارکردن با این سبک و سیاق 

مشکل اشتغال استان را حل نخواهد کرد.
وی با تأکید بر اینکه هیچ وظیفه ای اولویت دارتر از اشتغال 
در خوزســتان نداریم بیان داشت: 6 ماه از سال جاری گذشته 
و فقط نیمی از ســال را برای رســیدن به اهداف استان زمان 
داریم بنابراین تقاضا داریم دســتگاه ها اهتمام ویژه تری را در 

این خصوص به کار بگیرند.
معاون استاندار خوزســتان گفت: 200 میلیون تومان از 
اعتبار بخش اشــتغال خانگی مربوط به سال 95 هنوز جذب 
نشــده. همچنین برای سال 96 مبلغ 32 میلیارد تومان اعتبار 
در این زمینه در نظر گرفته شده که برای جذب آن نباید منتظر 

جذب اعتبار سال 95 ماند.

راننده خاطی به تهیه
 پوشاک دانش آموزان محکوم شد

قاضی دادگاه شهرســتان گالیکش واقع در شــرق استان 
گلستان، راننده بی احتیاط یک خودرو را به پرداخت دیه و خرید 

پوشاک برای دانش آموزان نیازمند محکوم کرد.
هادی هاشمیان رئیس دادگستری کل گلستان گفت: این فرد باید 
با نظارت آموزش و پرورش تا سقف 10 میلیون ریال برای دانش آموزان 

بی سرپرست یا بدسرپرست پوشاک تهیه کند.
وی اظهار داشت: در این پرونده تصادف راننده بی احتیاط علاوه بر 
پرداخت دیه، از جنبه عمومی جرم به یک ماه حبس محکوم شده بود 

که قاضی تهیه پوشاک برای دانش آموزان را جایگزین زندان او کرد.
گلســتان یکی از استان های پیشرو کشور در صدور آرای جایگزین 

حبس و فرهنگ سازی کاهش تعداد زندانیان است.

خرم آباد- خبرنگار کیهان:
محقق و پژوهشگر لرستانی به راز جدیدی از روند 
به ثمر رسیدن درخت بلوط دست یافت و ثابت کرد که 
درخت این میوه به جای ثمر دادن در سن 40 تا 50 سالگی 
ثبت شده در منابع معتبر علمی دنیا، در هشت سالگی 

نیز به ثمر نشسته و بلوط تولید می کند.
مظفر افشــار که به خاطر تلاش بی وقفه در کاشت بلوط و 
حفاظــت از جنگل ها و گیاهان دارویی کمیاب در مدت حدود 
چهار دهه تلاش بی وقفه و کسب موفقیت های چشمگیر به پدر 
بلوط شــهرت یافته است، نگرش محققان بین المللی در مورد 
مدت زمان به ثمر رســیدن درخت بلوط را دگرگون ساخت و 

افقی تازه به روی این عرصه گشود.
این محقق گفت: بر اساس یافته های دانشمندان که از دیرباز 
در منابع معتبر جهانی ثبت شده است درخت بلوط بعد از حدود 
40 تا 50 ســال از زمان کاشت و سپری شدن عمرش به ثمر 
می رسد اما بلوط هایی که در خرم آباد کاشته ام در مواردی بوده 
که در 24 سالگی به ثمر رسیده اند و اخیرا در بام خرم آباد بعد 
از 8 سال به ثمر رســیده اند که این دستاورد موجب شگفتی 

دانشمندان صاحب نظر در این زمینه شده است.
افشار خاطرنشــان کرد: نهال کاری انواع درختان مثمر و 
غیرمثمر را در مساحت 18 هکتار انجام داده ایم که با مراقبت 
شبانه روزی با گذشت مدت 6 سال از کاشت نهال ها حتی یکی از 
آنها به واسطه تشنگی خشک نشده و مبتلا به آفت نیز نشده اند.

 مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان شوش در 
شمال خوزستان گفت: کشاورزان این شهرستان با 
تولید 318 هزار تن گندم، رکورد تولید این محصول 

را شکستند. 
علیرضا ملک زاده در حاشیه جشن شکرانه خوشه های 
طلایی که در شوش برگزار شد افزود: شهرستان شوش طبق 
ارزیابی وزارت جهاد کشاورزی در سال زراعی 96-95 موفق 
به تولید 318 هزار تن گندم شــده که این میزان تولید در 

کشور بی سابقه است.
وی اظهارکرد: این میزان گندم از سطح 80 هزار هکتار 
مزارع کشاورزی شهرســتان شوش برداشت شده و بخش 

قابــل توجهی از محصول گندم تولیدی نیز به مراکز خرید 
تحویل شده است.

وی افزود: شهرســتان شــوش در تولیــد محصولات 
کشــاورزی به ویژه گندم و ذرت از ظرفیت بســیار بالایی 
برخوردار بوده و ایجاد صنایع جانبی بخش کشــاورزی در 

این شهرستان سودآور و اقتصادی است.
ملــک زاده گفت: ســالانه حدود 2 میلیــون تن انواع 

محصولات کشاورزی در شهرستان شوش تولید می شود.
به شــکرانه رکوردشکنی کشــاورزان شوشی در تولید 
گندم،جشن شکرانه خوشــه های طلایی با حضور مجری 

طرح گندم کشور و کشاورزان این شهرستان برگزار شد.

رئیس سازمان زندان های کشور گفت: در صورت 
تأمین اعتبار از طرف دولت، یکی از زندان های تهران 

که در کرج قرار دارد از این استان خارج می شود.
جهانگیر گفت: قــرار بود زندان هایی که در البرز واقع 
شــده است، به دلیل مشــکلات پیش آمده، از این استان 

خارج شوند.
وی افزود: متأسفانه کمبود منابع مالی باعث شد تا روند 
انتقال دو زندان تهرانی واقع در کرج با کندی صورت گیرد.

رئیس سازمان زندان های کشــور در ادامه، با  اشاره به 
بودجــه 80میلیاردی برای انتقال یکــی از زندان ها گفت: 
در صــورت تأمین اعتبار، این قــول را می دهیم که یکی 
از زندان های واقع در البرز را تا پایان ســال از این اســتان 

خارج کنیم.
وی در پایــان نیــز گفت: در صــورت تأمین اعتبار 7 
بازداشتگاه در البرز ساخته خواهد شد تا آمار ورودی زندان ها 

کاهش پیدا کند.
جهانگیر در این خصوص گفت: برآورد ما برای ساخت 
این بازداشــتگاه ها 143میلیارد تومان می باشد که تا این 
لحظه کمتر از 5درصد آن توسط دولت پیش بینی شده است.

نماینده مردم اصفهان در مجلس با بیان اینکه 
اصل برداشت آب برای طرح انتقال آب از بنِ به 
بروجن باید از تونل سوم باشد گفت: درخواست 
داریم تا برطرف شدن ابهامات اساسی عملیات 
اجرایی طرح انتقال آب از بن به بروجن متوقف 

شود.
حمیدرضا فولادگر اظهار داشت: مسئولان اصفهان 
از ابتدا با اجرای این طرح موافق نبودند و به این دلیل 
که اجرای این طرح توجیه فنی، اقتصادی و بهره وری 
ندارد آب از طریق سرشاخه های بین حوضه ای کارون 
به زاینده رود منتقل می شــود که با روش انتقال آب 
دوباره آب منتقل شــده به حوضه ابتدایی بازگردانده 

می شود.
وی با بیان اینکه استان چهارمحال و بختیاری منابع 
آبی بسیاری دارد گفت: چرا باید همه نیازهای آبی آنها 
از زاینده رود تامین شود؟ به نظر من اصل پروژه انتقال 

آب از بن به بروجن زیر سؤال است.
فولادگر بیان کرد: در ســفر استانی رئیس جمهور 
موضــوع انتقال آب را مصــوب کردند هرچند که ما 
معتقدیم در تمــام دولت های قدیــم لطمه هایی به 
زاینده رود زده شده از جمله آنها می توان انتقال آب از 
زاینده رود به یزد و تفکیک آب استان ها و اجازه برداشت 
آب از بالا دســت را نام برد، حال با تحقق طرح بن به 
بروجن و توقف طرح بهشــت آباد دوباره به زاینده رود 
لطمه وارد کردند. اکنون می گوییم با فرض اینکه پروژه 
انتقــال آب دارای مصوبه باشــد اما باید به نکاتی که 
براساس توزیع عادلانه آب و مصوبات شورای عالی آب 
و شورای هماهنگی زاینده رود وجود دارد، عمل کرد. 
وی با بیان اینکه باید کشــاورزان هر دو استان از آب 
سهم داشته باشند، افزود: حتی در سهم 237 میلیون 
متر مکعب آبی که به اســتان چهارمحال و بختیاری 
تخصیص داده شده، 40 میلیون مترمکعب آب انتقالی 
بن به بروجن ذکر نشده و این مقدار به 237 میلیون 

مترمکعب آب اضافه شده است.
فولادگر تصریح کرد: ما می گوییم اگر مقدار سهم 

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
استان کرمان از ثبت سیرجان به عنوان شهر جهانی گلیم 

شیریکی پیچ خبر داد.
محمود وفایی اظهار کرد: ثبت جهانی سیرجان به عنوان شهر 

گلیم در شورای جهانی تصویب شد.
مدیرکل میراث فرهنگی استان کرمان با اشاره به اینکه اولین 
قدم برای ثبت جهانی این گلیم در ســیرجان ثبت ملی آن بود، 
گفت: با همکاری سازمان میراث کشور و سیرجانی ها این پرونده 
با به ثبت جهانی به اتمام رسید که این مسئله آرزوی هنرمندان 

سیرجانی بود.
وفایی با تاکید به اینکه ثبت جهانی گلیم شیریکی پیچ سیرجان 
موجبات معرفی و شــناخت ظرفیت های استان کرمان را فراهم 
می کند، اظهار کرد: این رویداد در جذب گردشگر تاثیر مثبت و 

بسزایی خواهد داشت.
وی یادآور شد: زمان برگزاری جشن ثبت جهانی گلیم شیریکی 

سیرجان به زودی اعلام خواهد شد.

خدمت رسانی موکب داران سمنانی 
به 25 هزار زائر اربعین حسینی

دبیر ستاد اربعین اســتان سمنان گفت: موکب داران 
سمنانی به 25 هزار زائر اربعین حسینی در کربلا، نجف و 

مرز مهران خدمات رسانی می کنند.
حسن اسلامی راد با اشاره به تمهیدات اندیشیده  شده از سوی 
وزارت کشور برای ساماندهی زائران اربعین بیان کرد: وظایفی از 
ســوی ستاد مرکزی اربعین به اســتان ها ابلاغ  شده است که بر 
اساس همین تقسیم بندی ها، سهمیه شهرستان ها مشخص و به 

فرمانداران ابلاغ شد.
وی افزود: طبق ابلاغ وزارت کشــور، مسئولیت ساماندهی و 
اسکان 20 هزار زائر در کربلا و نجف و پنج هزار نفر در مرز مهران 

بر عهده موکب داران سمنانی گذاشته شده است.
وی ادامه داد: نخســتین اقدام این است که فرمانداران نذور 
و هدایــای مردم را جمع آوری کنند تا طبق آن برنامه ریزی هایی 

برای تغذیه زائران اربعین انجام شود.
اسلامی راد افزود: هر شهرستان عهده دار یک موکب فرهنگی 

است.

اردبیل- خبرنگار کیهان:
همایش استقبال از ماه محرم با حضور گسترده 
مردم حسینی و ولایتمدار اردبیل در مسجد اعظم 

این شهر برگزار شد.
در این همایش نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه 
اردبیل طی ســخنانی گفت: مردم ایران اسلامی مدیون 
فرهنگ عاشورا و قیام کربلا هستند چرا که یکپارچگی، 
استقلال، عزت و عظمت این کشور و ملت آن به عنوان 
دســتاوردهای انقلاب اســلامی از قیام سالار شهیدان 

سرچشمه می گیرد.
آیت الله سیدحســن عاملی با تأکید بر شیوه درست 
عزاداری هــای محرم و صفر گفت: عــزاداران، مداحان، 
شاعران، واعظان و... باید از بیان بعضی مطالب خرافی و 

اغراق و غلو در اشعار حماسی و احساسی پرهیز کنند.
در این مراســم از شیخ حسین فخر الذاکرین، کریم 
حیــدری، داود لطیفی اقدم، قدرت جوادزاده، موســی 
صلواتی زاده، اصغــر ازهری، جواد جوادی، احمد بیگ و 
آراز علی درگاهی به عنوان پیرغلامان حسینی با اهدای 

لوح سپاس تجلیل شد.
پخش کلیپ کوتاه از یک عمر مداحی زنده یاد سلیم 
مؤذن زاده اردبیلی، مداحی و شــعرخوانی آیینی از دیگر 

برنامه های اجرا شده در این مراسم بود.

ساری- خبرنگار کیهان: 
یکهزار و 49 واحد مسکن مهر با اعتباری بالغ بر 
500 میلیارد ریال طی آئینی در مازندران به بهره برداری 

رسید.
مدیرمســکن و ســاختمان اداره کل راه و شهرســازی 
مازندران در این آیین گفت: ســهم استان مازندران از طرح 
مسکن مهر کشور 73 هزار واحد بود که از این تعداد 66 هزار 

واحد تاکنون به اتمام رسیده است.
مهــران مهــردادی افزود: هم اکنون هفــت هزار واحد 
مســکونی در ادامه این طرح با تامین زیرساخت های مورد 

نیاز از محل اعتبار دولتی و دستگاه های مختلف مربوطه نیز 
در دست احداث است.

وی بزرگ تریــن مشــکل مســکن مهر این اســتان را 
جانمایی نادرست وغیر کارشناسی طرح دانست و گفت: این 
مســئله باعث شده تا دولت هزینه های زیادی را برای تامین 
زیرساخت های مسکن مهر جهت حمایت از اقشار کم درآمد به 
عنوان متقاضیان اصلی این واحدهای مسکونی متحمل شود.
به گفته وی مشــکل در جانمایی مسکن مهر استان در 
حالی است که فضای خالی برای اجرای این طرح در نزدیکی 
شــهرهای اســتان وجود داشــت که امکان تامین خدمات 

زیرساختی برای آنها مهیاتر بوده و می توانست مناطق خوبی 
برای اجرای این طرح باشد.

مهــردادی افزایش تســهیلات از 300 میلیون به 400 
میلیــون ریال و حذف بند )ج( برای متقاضیانی که ســابقه 
دریافت تســهیلات دولتی داشتند را مهم ترین اقدام دولت 
یازدهم برای واگذاری مسکن های مهر فاقد متقاضی جهت 
جلوگیری از هدررفت سرمایه های بیت المال عنوان و تاکید 
کرد: در صورت فراهم ســازی زیرساخت ها در مجموعه های 
ساختمانی مسکن مهر با استقبال متقاضیان مسکن مواجه 

می شویم.

روستای زیبای کلقوچال بخش کلیجانرستاق در 12 کیلومتری 
جنوب شرقی ساری واقع شده است.

3/5 کیلومتــر از راه ارتباطــی کلقوچــال منتهی الیــه بخش 
کلیجانرستاق به دلایل نامعلومی پس از گذشت 4 سال از زیرسازی 

هنوز آسفالت نشده است.
راه آماده برای آســفالت در طی 4 ســال گذشــته بر اثر تردد 
وسایل نقلیه و جاری شدن آب های سطح الارضی و... تخریب شده 
و علی رغم صرف هزینه فراوان برای زیرسازی، برای آسفالت دوباره 

نیاز به زیرسازی دارد؟!
با آســفالت راه ارتباطی و دسترسی آســان اهالی روستاهای 
مسیر روستای کلقوچال، دزدک، احمدآباد و... می توانند به راحتی 
محصولات تولیدی کشاورزی، دامی و... را به شهر عرضه کنند ضمن 
اینکه برخورداری از راه مناســب مانع مهاجرت می شــود و مشکل 

بیماران برای درمان و اعزام به شهر حل خواهد شد.
ساری-قربان نوروزی

همدان- خبرنگار کیهان:
نماینده مردم همدان و فامنین در مجلس آمار اشتغال 
در همدان را بسیار رنج آور دانست و گفت: در همدان 503 

هزار نفر شاغل داریم و بیش از 100 هزار نفر بیکارند.
حمیدرضا حاجی بابایی در جمع مدیران و کارکنان سازمان 
مدیریت اســتان همدان خاطرنشان کرد: باید سرانه ایجاد هر 

شغل تعریف و بر اساس نمایندگی غرب کشور تعیین شود.
وی بر تبدیل همدان به کلانشهر تاکید کرد و افزود: تهیه 
آمار جمعیتی دقیق یکی از مهم ترین الزامات این امر است که 
باید در دستور کار مسئولان قرار گیرد چرا که برخی روستاها 
از نظر جغرافیایی در مرکز قرار دارند اما به نام روســتا و بخش 

مرکزی تعریف شده اند که باید سازماندهی شوند.
نماینــده مــردم همــدان و فامنین در مجلس شــورای 
اسلامی بیان داشــت: متاسفانه به دلیل بودجه کم شهرداری 
همدان)140 میلیارد تومان(، چهار سال است که در این شهر 

اتفاقی نیفتاده است.
وی ابراز داشــت: همدان مانند یک جســمی اســت که 
پاهایش در حال گندیدن و از بین رفتن اســت و ما صورتش 

را سرخ می کنیم.
نماینده مردم همدان و فامنین در مجلس شورای اسلامی 
اظهار داشت: کســی مخالف سنگفرش شدن دور میدان امام 
همدان نیست، اما نباید این اقدام موجبات بیکاری هزار کاسب 

را رقم بزند.
وی با تاکید بر اجرا شدن رینگ سوم پروژه ایستگاه راه آهن 
همدان، یادآور شد: وزیر راه برای ایستگاه راه آهن طرح بزرگی را 
در نظر گرفته که پیش بینی اعتبارات آن بیش از 600 میلیارد 
تومان است، با 140 میلیارد تومان چه کار می توان انجام داد؟

حاجی بابایی شــهرداری همدان را ورشکســته دانست و 
خاطرنشــان کرد: آنقدر برنامه ریزی هــای عجیب و غریب در 

همدان شده که در آن گیر کرده ایم.

رئیس  شورای اسلامی شهر اهواز:

وزارت کشور سریع تر حکم شهردار 
اهواز را صادر کند

رئیس  شورای اسلامی شهر اهواز گفت: وزارت کشور 
هرچه سریع تر حکم شهردار اهواز را صادر کند.

محمدجعفر فلســفی در جلســه شــورای اداری اظهار کرد: 
بیشتر عقب ماندگی و مشکلات ما در شهرستان اهواز به خودمان 

برمی گردد که برای برون رفت از مشکلات باید تلاش کنیم. 
وی گفت: ایرادات از گذشته ها این است که سازمان ها، ارگان ها 
و حتی خود شورا و اعضا و شهرداری با هم پیوند ندارند و جریان 

پیدا نمی کنند در حالی که این اتفاق باید بیفتد.
رئیس  شــورای اســلامی شــهر اهــواز افــزود: درخصوص 
آب گرفتگی های سطحی پس از بارندگی ها باید یک نگاه ویژه باشد 
که شهرداری انجام دهد و در حال حاضر همه منتظر آمدن شهردار 
جدید هستند که ببینند نگاه او به ظرفیت ها به چه صورت است.

وی ادامه داد: درخصوص پیشــنهاد شهردار غیربومی هدف 
اصلی ما تنها جذب فرد غیربومی نبود بلکه ما می خواســتیم که 

نگاه ها و توجه به استان و اهواز جلب شود. 
فلسفی خاطرنشان کرد: اوضاع به مدت 6 یا 7 ماه در شهرستان 
تا حکم زدن شهردار در وزارت کشور بحرانی خواهد بود و به این 
دلیل ما اصرار داریم وزارت کشور هرچه سریع تر حکم شهردار را 

بزند تا او آغاز به کار کند.
رئیس  شــورای اسلامی شــهر اهواز افزود: حمایت از مناطق 
محروم با جدیت در حال انجام است و از حمایت خوب نمایندگان 

هم برخورداریم.

نماینده مردم بیرجند، خوســف و درمیان 
در مجلس شــورای اسلامی در مراسم تودیع و 
معارفه استاندار خراسان جنوبی که با حضور وزیر 
کشور برگزار شد، بر لزوم تلاش در راستای حل 
مشــکلات مردم این استان تأکید کرد و گفت: 
خشکسالی های 18 ســاله امان مردم استان را 

بریده است.
ســیدمحمدباقر عبادی از آبرسانی 500 روستای 
خراسان جنوبی با  تانکر خبر داد و افزود: زندگی مردم 
این مناطق فقط با یارانه اداره می شود، چراکه کشاورزی 

وجود ندارد.
وی با بیان اینکه شرایط روستائیان سبب مهاجرت 
به شــهرها شده است، اضافه کرد: برای انتقال آب به 

استان کار عملیاتی و اجرایی انجام نشده است.
وی بــا بیــان اینکــه جــذب ســرمایه گذار در 
خراسان جنوبی دارای موانعی است، تبیین کرد: نبود 
حمل ونقل ریلی، راه های نامناســب، بهره های بانکی 
بالا، عدم توجیه اقتصادی در تولید و دوری از مرکز از 
مهم ترین موانع جذب سرمایه  گذار در این منطقه است.
نماینده مردم بیرجند، خوسف و درمیان در مجلس 
شورای اسلامی با انتقاد از اینکه اقدامات خوب و اساسی 
در راســتای بازاریابی و معرفی ظرفیت های اقتصادی 
خراسان جنوبی انجام نشده است، یادآور شد: متأسفانه 
واحدهای تولیدی و صنعتی استان با مشکلاتی از قبیل 
رکود، کمبود نقدینگی، نبود بازار فروش و مشــکلات 

اهدای عضو
ساری - خبرنگار کیهان: اهدای اعضای فائزه حسنی جوان 24 ساله 

مرگ مغزی اهل محمودآباد به چهار نفر زندگی دوباره بخشید.
وی که در ســانحه رانندگی دچار مرگ مغزی شده بود پس از بستری 
در بیمارستان 17 شهریور آمل و بنا به پیشنهاد پزشکان به منظور اهدای 
عضو با رضایت خانواده وی به بیمارستان امام خمینی)ره( تهران منتقل شد.

خانواده فائزه حســنی در اقدامی خداپســندانه چهار عضو اصلی بدن 
فرزندشان شامل کلیه ها، قلب و کبد را به چهار بیمار نیازمند اهدا کردند و 

به زندگی آنها حیات مجدد بخشیدند.
تولید آبزیان پرورشی

82 هزار تن آبزیان پرورشی امسال در استان مازندران تولید و به بازار 
عرضه می شود. 

مدیر کل شیلات مازندران با اشاره به اینکه آبزیان پرورشی شامل ماهیان 
گرم آبی، سردآبی، خاویاری، است افزود: براساس برنامه ششم توسعه شیلات 
اســتان مازندران، انواع آبزیان پرورشی تولید خواهد شد که از این میزان 
تولیــد، حدود 56 هزار تن مربــوط به ماهیان گرم آبی، حدود 21 هزار تن 
ماهیان سردآبی، حدود هزار و 240 تن ماهیان خاویاری پرورشی و نیز 3 

هزار و 500 تن ماهی قزل آلا در قفس های دریایی است.
رســتمی تصریح کرد: شهرستان های ســاری، بابل و جویبار در بخش 
ماهیان گرم آبی، شهرســتان های آمل، تنکابن و نوشــهر در بخش ماهیان 
سردآبی، بیشترین سهم تولید را در سال جاری خواهند داشت و شهرستان 
عباس آباد در بخش پــرورش ماهیان در قفس و جویبار در بخش ماهیان 
خاویاری جایگاه بالاتری در تولید آبزیان پرورشی در سطح استان را دارند.

انجام گازرسانی
همدان- خبرنگار کیهان: مدیرعامل شرکت گاز استان همدان ابراز 
داشــت: همزمان با هفته دولت، 13 روستای استان با اعتباری بالغ بر 58 

میلیارد ریال از نعمت گاز بهره مند شدند.
مهدوی با بیان اینکه ضریب نفوذ گاز در بخش روســتایی بیش از 99 
درصد ارتقا یافته اســت، اظهار داشت: 8 روستای دیگر در ملایر، 6 روستا 
در کبودرآهنگ تا دو ماه آینده برای بهره برداری آماده خواهند شد و شمار 
روســتاهای برخوردار از نعمت گاز در اســتان تا دو ماه آینده به هزار و 11 

روستا می رسد.
وی یادآور شد: 59 روستا در استان همدان فاقد سکنه و دارای جمعیتی 

کمتر از 5 خانوار است و گازرسانی به این روستاها امکان پذیر نیست.
مهدوی یادآور شد: در سال جاری 95 کیلومتر شبکه شهری و روستایی 

و هزار و 100 علمک جدید در استان نصب شده است.
ممنوعیت شهریه اضافی

جزیــره کیش - خبرنگار کیهان: معاون وزیر آموزش و پرورش در 
جمع خبرنگاران اظهار داشت: مدارس غیرانتفاعی اگر شهریه اضافی نسبت 
به الگوی مشخص شده، دریافت کنند، خلاف قانون عمل کرده و این موضوع 

قابل پیگیری است.
مجتبــی زینی وند خاطرنشــان کرد: در اداره آمــوزش و پرورش هیچ 
مدیر مدرسه ای نمی تواند اولیای دانش آموز را مجبور به پرداخت وجه کند 
مگر اینکه کســی بخواهد با میل شــخصی برای رفاه و ارتقای فرزند خود 

مساعدت هایی را در این راستا انجام بدهد.
تهیه انیمیشن شهدا

یزد - خبرنگار کیهان:  فرمانده سپاه الغدیر استان در جمع خبرنگاران 
گفت: کتاب و فیلم و ســرود برای تمامی شــهیدان استان چاپ و تولید و 

تهیه می شود.
سرتیپ اکبر فتوحی با اعلام اینکه نیروهای آماده رزم ما از زمان جنگ 
بیشتر است افزود: هم اکنون پنج تیپ آماده برای ماموریت های مختلف داریم.
وی از برگزاری 400 برنامه شاخص به مناسبت هفته دفاع مقدس در 
سرتاسر اســتان یزد خبر داد و خاطر نشان کرد: برگزاری نمایش رزمی از 
عملیات الی بیت المقدس به مدت هشت شب یکی از ویژه برنامه های امسال 
هفته دفاع مقدس در یزد اســت که در این برنامه سه برش از تاریخ شامل 
قیام عاشورا، وقایع سال 60 و نمایش جنایات منافقین و همچنین عملیات 

الی بیت المقدس به نمایش گذاشته می شود.
فتوحی با اشاره به برنامه های فرهنگی تدارک دیده شده برای هفته دفاع 
مقدس عنوان کرد: برنامه های امسال هفته دفاع مقدس با محوریت نقش 
رزمندگان، مدیریت حضرت امام خمینی)ره(، مقاومت آزادگان و صبوری 

مردم در پشت جبهه ها برگزار خواهد شد.
برتری عکس قلعه فلک الافلاک

خرم آبــاد - خبرنگار کیهان: عکس قلعه فلک الافلاک خرم آباد اثر 
علی یاوریان دانشــجوی مهندسی مکانیک دانشگاه بوعلی سینا همدان به 
عنوان برترین عکس مسابقات دانشجویی »شهری زیبای من« انتخاب شد.

در چهل وهفتمین نظرســنجی الفبا با جامعه آماری 806 رای، عکس 
ارسالی علی یاوریان، دانشجوی مهندسی مکانیک دانشگاه بوعلی سینا با 41 
درصد آراء به عنوان برترین عکس مسابقات »شهر زیبای من« انتخاب شد.

در نظرسنجی انتخاب برترین عکس مسابقات »شهر زیبای من« توسط 
دانشجویان دانشگاه بوعلی، تصویر قلعه تاریخی فلک الافلاک خرم آباد اثر 
علــی یاوریان با 329 رای و 41 درصــد آراء رتبه اول، گنجنامه همدان 
اثــر مریم حاجی عزیزی با 251 رای و 31 درصــد آراء، عکس هورامان 
کردستان اثر احسان صادقی 172 رای با 21 درصد آراء و کلیایی همدان 
اثر مهران عزیزی با 54 رای و 7 درصد آراء، به عنوان آثار برتر دانشجویی 

انتخاب شدند.
پوشش عایقی برق

اهواز - خبرنگار کیهان: مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان 
گفت: با هزینه تقریبی 414 میلیارد ریال تعداد 93 پست برق تا پایان سال 

97 پوشش عایقی می شوند.
محمود دشت بزرگ اظهار داشت: پس از وقوع پدیده گردوخاک گسترده 
و همزمانی آن با رطوبت و بارش اندک باران در بهمن ماه ســال گذشــته، 
سطح عایقی مقره های چینی دچار ضعف عایقی، جریان خزشی، شکست 

عایقی و خاموشی در سطح شبکه شد.
وی افزود: مقرر شد نسبت به انجام عملیات پوشش عایق ایستگاه های 
برق برای جلوگیری از ایجاد جریان خزشــی و شکست عایقی اقدام فوری 

صورت گیرد.
دشــت بزرگ گفت: در این راستا، مقرر شده 40  دستگاه پست برق تا 
قبل از شــروع تابستان سال 97 در سه مرحله پوشش عایقی شوند که در 
مرحله اول 11 دستگاه، مرحله دوم 15 دستگاه و در مرحله سوم 14 دستگاه 

پست برق انتقال و فوق توزیع پوشش عایقی می شوند.
برداشت فندق و زیتون

رشت - خبرنگار کیهان: کار برداشت محصولات باغی فندق و زیتون 
در استان گیلان آغاز شد.

معاون بهبود تولیدات گیاهی جهاد کشاورزی گیلان اظهار داشت: کار 
برداشت محصول فندق از اوایل شهریورماه آغاز شده که پیش بینی می شود 
امسال باغداران گیلانی با برداشت حدود 19 هزار تن فندق، 231 میلیارد 

تومان درآمدکسب کنند.
حبیب جهانساز با اشاره به اینکه سال گذشته حدود 400 تن از فندق 
گیلان به کشورهای اروپایی صادر شد، افزود: نبود صنایع تبدیلی در فرآوری 
فندق، نداشــتن اتحادیه و بازار مناسب برای فروش از مهم ترین مشکلات 

باغداران گیلانی است.
آغاز برداشت خرما

طبس - خبرنگار کیهان: معاونت ســازمان و مدیر جهاد کشاورزی 
شهرســتان طبس اعلام کرد: پیش بینی می شود امسال حدود 5 هزار تن 

خرمای اصلاح شده و بومی برداشت شود.
داوود بخشایی افزود: با توجه به اقدامات انجام شده در سال های اخیر 
به ویژه توزیع پاجوش و نهال کشــت بافــت ارقام مرغوب و تجاری حدود 
هزار و 255 هکتار از نخیلات شهرســتان )معادن 80 درصد( اصلاح شده 
که حدود 317 هکتار آن بومی است و در مجموع سطح بارده هزار و 145 

هکتار و سطح نهال 428 هکتار است.
وی تعداد بهره برداران خرما در این شهرستان را هزار 500 نفر و ارقام 
عمده خرمای اصلاح شــده را کبکاب، زاهدی، مضافتی برشمرد و افزود: با 
توجه به شرایط مساعد آب و هوایی طبس خرمای تولیدی این شهرستان 
نســبت به خرمای تولیدی در استان های مبداء خرید پاجوش های اصلاح 

شده از کمیت و کیفیت بهتری برخوردار است.

نماینده مردم بیرجند، خوسف و درمیان در مجلس:

واحدهای تولیدی خراسان جنوبی درحال تعطیل شدن است

مالیاتی و معوقات بانکی مواجه هستند.
عبــادی با تأکید بر اینکه معادن اســتان کیفیت 
مطلوبــی ندارند، اضافه کرد: همچنین رکود حاکم بر 
حوزه اصناف و بازار ســبب ناراحتی بازاریان شــده و 
وضعیت نامناســبی در حوزه اصناف و بازار به وجود 

آمده است.
وی از عدم اجرایی شــدن مصوبه مجلس شورای 
اسلامی مبنی بر بخشودگی جرائم تسهیلات اخذ شده 

کمتر از 100 میلیون تومان خبر داد.
نماینده مردم بیرجند، خوسف و درمیان در مجلس 

افزود: به دلیل نبود جاده های دوبانده در این اســتان 
خانواده های متعددی به عزا می نشینند و شاهد مرگ 

عزیزانشان هستند.
عبادی با تأکید بر اینکه خراســان جنوبی  نیازمند 
مدیران باتجربه اســت، تبیین کــرد: مدیران باید به 
فرهنگ مردم احتــرام بگذارند، توان جذب اعتبارات 
را داشته باشند و از تعامل نمایندگان استقبال کنند.

وی یادآور شد: توریسم درمانی، گیاهان دارویی، 
گردشگری، استخراج و فرآوری معادن از ظرفیت های 
این استان است که باید مورد توجه دولت قرار گیرد.

و 49 واحد مسکن مهر در مازندران بهره برداری از یک هزار

نماینده مردم اصفهان:

طرح انتقال آب زاینده رود از بنِ به بروجن متوقف شود

نماینده مردم همدان و فامنین
 در مجلس شورای اسلامی:

100 هزار نفر 
در همدان بیکارند

استاندار:

سطح اشتغال کنونی خوزستان زیبنده این استان نیست

اضافه شده به اســتان چهارمحال و بختیاری باید از 
منابع آبی جدید باشد، همچنین آب برداشت شده برای 
طرح انتقال آب از بن به بروجن باید از محل تونل سوم 
تامین شود، اگر بخواهند از وضع موجود زاینده رود آب 
برداشت کنند همین مقدار آب کمی که به کشاورزان 
تعلق دارد با مشکل مواجه می شود حتی ممکن است 

برای آب شرب هم به مشکل بربخوریم.

وی گفت: یکی دیگر از دلایل مخالفت ما با اجرای 
طــرح انتقال آب از بن به بروجن، محل اجرای پروژه 
است که باید این پروژه در محدوده استان چهارمحال 
و بختیاری باشــد نه اســتان اصفهان، همچنین باید 
ملاحظات زیست محیطی، تاثیرات ناشی از اجرای این 
طرح بر زاینده رود مورد توجه قرار گیرد که هنوز این 

مقدمات اجرایی نشده است.

کشاورزان شوش
 رکورد تولید گندم کشور را شکستند

برگزاری همایش استقبال 
از ماه محرم در اردبیل

رئیس  سازمان زندان های کشور اعلام کرد
انتقال یکی از زندان های 

کرج به خارج از شهر

محقق لرستانی درخت بلوط را 
در 8 سالگی به ثمر نشاند

فرماندار زابل:

برای کنترل بیماری هاری 
اعتبار نداریم

سیرجان به عنوان
 شهر جهانی گلیم به ثبت رسید

راه روستایی بدون آسفالت

پایصحبتمردم


